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Because the job always needs to be done.
Whenever. Wherever. 

C-RAHMEN-PRESSEN 
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B A    These C-frame press models are equipped with a mechanized lower table 
with T-grooves. The cylinder is mechanized at the end to adapt tools and 
moulds.

B    The cylinder stroke is easy to adjust with the end-stroke switches on the 
side of the presses.

C    Operation of these PPCD-models is carried out by a two-hand push button 
with level IV security module. The safety for these C-frame models is guaran-
teed by two fixed lateral protection screens and a front opening of 600 mm.

D    The control panel features a selector for manual or semi-automatic opera-
tion and a selector for the two different cylinder speeds (fast approach 
speed and slow working speed). It also contains a pressure switch and 
manometer. 

Optional accessories 
E    Optional punching tooling-set.

A    Diese C-Rahmen Modelle sind mit einem mechanisierten unteren Tisch 
mit T-Nuten ausgestattet und anstelle der Druckplatte können Werkzeuge 
und Gußformen angebaut werden.

B    Der Kolbenhub ist einfach, durch eine Millimeterskala mit Grenztastern auf 
der Seite der Pressen, zu regulieren.

C    Die Bedienung dieser PPCD-Modelle erfolgt über eine Zweihandbedienung 
mit Sicherheitsmodul (Level IV). Um die Sicherheit dieser C-Frame Mo-
delle zu gewährleisten, sind feste seitliche Schutzvorrichtungen mit einer 
vorderen Öffnung von 600 mm angebracht.

D    Das Bedienfeld umfasst einen Schalter zum Auswählen des manuellen 
oder halb-automatischen Betriebes sowie einen Schalter für die Auswahl 
des Betriebes mit hoher Annäherungsgeschwindigkeit oder Arbeitsge-
schwindigkeit. Es enthält auch einen Druckschalter und ein Manometer.

Sonderzubehör 
E    Optionales Stanzwerkzeugsatz.


